駐印度代表處經濟組 函

受文者:經濟部國際貿易署

發文日期:中華民國113年6月25日 發文字號: 竺經字第1130005198號

速別:最速件

密等及解密條件或保密期限:

附件:如文 (竺經1130005198_Attach1.pdf)

主旨:有關印度商工部貿易救濟局(DGTR)延後辦理「聚氯乙烯糊 樹脂」(PVC Paste Resin)反傾銷調查案召開公聽會事, 報請鈞察。

說明:

- 一、依據印度商工部貿易救濟局(DGTR)本(2024)年6月24日F. No. 6/17/2023-DGTR公告辦理(如附件)。
- 二、印方於昨(24)日夜間發布公告略以,原訂本年6月25日印度時間下午12時舉辦「聚氯乙烯糊樹脂」(PVC Paste Resin) 反傾銷調查案公聽會因部分利害關係人提議延期,印方決 定延後辦理,確切時程待定。
- 三、本組持續關注本案後續發展,相關進展適時函報。

正本:經濟部國際貿易署

副本:經濟部國際貿易署雙邊貿易一組電2024/06/25文章

F. No. - 6/17/2023 -DGTR Government of India Ministry of Commerce & Industry Department of Commerce Directorate General of Trade Remedies 4th Floor, Jeevan Tara Building, 5, Parliament Street, New Delhi – 110001

POSTPONEMENT OF ORAL HEARING

Dated: 24th June 2024

To, All Interested Parties

Subject: Postponement of Oral Hearing in the matter of anti-dumping investigation "Poly Vinyl Chloride Paste Resin" originating in or exported from China PR, Korea RP, Malaysia, Norway, Taiwan & Thailand.

Sir/Madam,

After careful consideration of several request received from the interested parties for the postponement of O.H which was scheduled to be conducted on 25th June 2024 at 12:00 PM (IST) in hybrid mode i.e., both through Digital Video Conferencing (DVC) and physically in the conference room of DGTR.

Therefore, the Authority has decided to postpone the said oral hearing. The revised schedule for oral hearing will be informed in due course.

Sd/(Manoj Kumar)
Deputy Director **Tel No.** 011-23408710 **Email:** dd16-dgtr@gov.in